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Prawo budowlane zdominowa?o spotkanie zorganizowane dla samorz?dowców przez Pose? na Sejm
RP Ann? Cicholsk? oraz Burmistrza Miasta M?awa S?awomira Kowalewskiego.

Na robocze spotkanie, zorganizowane w pi?tek 5 listopada br. w sali na pi?trze Miejskiego Domu Kultury
w M?awie, przyby?o ponad pi??dziesi?ciu samorz?dowców z powiatów m?awskiego, przasnyskiego,
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?uromi?skiego i ciechanowskiego.

Piotr U?ci?ski, Sekretarz Stanu w Ministerstwie Rozwoju i Technologii, przybli?y? zebranym tematy
zwi?zane z udogodnieniami dla inwestorów realizuj?cych budownictwo jednorodzinne. O planach zmian
przepisów i procedur w tym zakresie rozmawia? z burmistrzami, wójtami i radnymi.  Samorz?dowcy
dowiedzieli si? m.in., ?e prawdopodobnie niebawem nie b?dzie wymagane ju? studium uwarunkowa? i
kierunków rozwoju miast lub gmin. Minister zapowiedzia?, ?e zmiany w zakresie dokumentów
planistycznych zaproponuje jeszcze w tym roku.

Przedstawiciele m.in. Sochocina, Glinojecka, Gostynia, Wieczfni Ko?cielnej, M?awy zadawali pytania
dotycz?ce tego, ile dokumentów b?dzie funkcjonowa?o na poziomie gminy. – Moim zamys?em jest, aby
zamiast studium funkcjonowa? plan ogólny, który b?dzie dokumentem prawa miejscowego. Do niego
b?d? uchwalane plany szczegó?owe. B?d? to proste dokumenty, nie grube, skomplikowane „pu?kowniki”
– wyja?ni? minister U?ci?ski.

Ponaddwugodzinne spotkanie nie wyczerpa?o tematów. – Mnie zabrak?o informacji na temat pieni?dzy,
które otrzymali?my w ramach Polskiego ?adu i szczegó?ów dotycz?cych sk?adnia wniosków w kolejnej
turze – przyzna? S?awomir Kowalewski. Burmistrz M?awy ko?cz?c spotkanie, podzi?kowa? pose? Annie
Cicholskiej za koordynacj? wydarzenia i obecno??. – M?dro?ci? rz?dz?cych powinno by? s?uchanie.
Pana obecno?? i otwarto?? dowodzi tego, ?e pan potrafi s?ucha?. W imieniu w?asnym oraz innych
kolegów samorz?dowców dzi?kuj? za odwiedzenie M?awy i przybli?enie nam wa?nych tematów –
zwróci? si? do ministra Piotra U?ci?skiego.

Jeszcze w kuluarach samorz?dowcy konsultowali swoje sprawy, dzielili si? do?wiadczeniami i omawiali
szczególne przypadki z ministrem. Go?? skonkludowa? spotkanie, mówi?c: – Dzi?kuj? za konkretn?
rozmow?. Mimo ?e by? mo?e w wielu kwestiach mamy ró?ne pogl?dy, ciesz? si?, ?e mogli?my
merytorycznie porozmawia?.
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